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Sprawa: dotyczy Programu Mieszkanie Plus 

Panie Prezydencie jak zapewne Pan wie powstaje program Mieszkanie plus.  

Program Mieszkanie Plus obejmuje wsparcie budownictwa społecznego, tanie mieszkanie na 

wynajem na gruntach Skarbu Państwa itd. 

Narodowy Fundusz Mieszkaniowy będzie otwarty na współpracę z samorządami, które będą 

chciały zaoferować grunty w zamian za mieszkania na wynajem o dostępnym czynszu i z 

możliwością dojścia do własności. Taka formuła sprzyja zwiększeniu mobilności, także na 

rynku pracy. 

Zgłaszają się do nas samorządy, bo nie wszędzie będą grunty państwowe. Są gminy, które 

mówią: „Damy wam grunt, nie chcemy za ten grunt żadnych pieniędzy, ale budujcie w naszej 

gminie” - ujawnił wiceminister. Ministerstwo już pracuje nad projektem ustawy o 

Narodowym Funduszu Mieszkaniowym, który będzie zarządzał tymi gruntami.  

Budowa pierwszych lokali w ramach pilotażu rządowego programu Mieszkania Plus może się 

rozpocząć w tym lub na początku przyszłego roku.  

Czy Pan Prezydent zgłosił chęć przekazania gruntów do Narodowego Funduszu 

Mieszkaniowego jako swoistego Banku Ziemi? 

Czy mamy takie tereny, które moglibyśmy przekazać do Narodowego Funduszu 

Mieszkaniowego? 

Czy Pan Prezydent jest zainteresowany wejściem w program Mieszkanie plus, aby zwiększyć 

dostępność mieszkań dla Tarnowian? 

Czy były rozmowy z Kazimierzem Smolińskim Wiceministrem infrastruktury i budownictwa?  

Proszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi w ustawowym terminie.  

 

Z wyrazami szacunku 

 


